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Abstract (en)
There is provided a tachograph (60) for motor vehicles, with a cuboid flat housing (26), the front wall (59) of which is assigned the indicator means
for the speed, date and time and distance covered and at least one insert slot (21) for the recording carriers used. The diagram disks (23) employed
as recording carriers are deflected automatically to their recording position parallel to the front wall (59) by guide means (32, 33) and a transport
device (40, 41). <IMAGE>

Abstract (de)
Es wird ein Fahrtschreiber (6o) für Kraftfahrzeuge mit einem quaderförmigen, flachen Gehäuse (26) vorgeschlagen, dessen Frontwand (59)
die Anzeigemittel für Geschwindigkeit, Tageszeit und zurückgelegte Strecke und wenigstens ein Eingabeschlitz (21) für die verwendeten
Aufzeichnungsträger zugeordnet sind. Die als Aufzeichnungsträger verwendeten Diagrammscheiben (23) werden durch Führungsmittel (32, 33) und
eine Transportvorrichtung (4o, 41) selbsttätig zu ihrer Registrierposition parallel zur Frontwand (59) umgelenkt.
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